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Dierenasielen  -  Adoptie dieren tijdens eindejaarsperiode

Tientallen dierenasielen in Duitsland hebben een tijdelijk adoptieverbod geïntroduceerd. 
Op die manier hopen ze te voorkomen dat mensen nog dieren in huis halen als 
kerstgeschenk, enkel om ze later te dumpen of terug te brengen naar een asiel.

Iedereen die had gehoopt om nog een dier te adopteren in grote steden - zoals Berlijn, 
Hannover en Bremen - zal dat pas na nieuwjaar kunnen doen. “En mensen die niet 
begrijpen waarom we dit doen, halen misschien beter nooit een dier in huis”, zeggen 
medewerkers van de asielen.

Ook de provincie Vlaams-Brabant lanceert via sociale media, posters en postkaarten de 
campagne 'Kies bewust voor een dier. Geef ze niet zomaar cadeau'. Zo wil ze oproepen 
om tijdens deze eindejaarsperiode niet zomaar een dier cadeau te doen en goed na te 
denken alvorens een dier in huis te halen. Er zijn ook dierenasielen die geen dieren laten 
adopteren tijdens de kerstperiode.

1. Kan de minister een overzicht geven van het aantal honden en katten die de voorbije 
drie jaar  (2016, 2017 en 2018) per maand in Vlaamse dierenasielen opgevangen 
werden?

2. Kan de minister een overzicht geven van het aantal honden en katten die de voorbije 
drie jaar (2016, 2017 en 2018) per maand uit de Vlaamse dierenasielen geadopteerd 
werden?

3. Is er volgens de minister eenzelfde tendens merkbaar, namelijk dat er meer dieren 
geadopteerd worden tijdens de kerstperiode? En dat diezelfde dieren enkele 
maanden later of tijdens de daaropvolgende zomer opnieuw ‘gedumpt’ worden?

4. Veertig influencers in Vlaanderen zetten een totaal andere campagne 
'#ahomeforchristmas' op: met een fotoshoot zetten ze veertig honden in de kijker 
om te adopteren en weg te geven als kerstgeschenk. 

Hoe staat de minister tegenover deze campagne?
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1-3.De asielcijfers worden enkel per jaar opgevraagd. Ik beschik dan ook niet over 
cijfers per maand. Bijgevolg beschik ik ook niet over gegevens die eventuele 
jaarlijkse tendensen in het aantal adopties zouden kunnen aantonen. 

4. Ik moedig ieder initiatief aan dat asieldieren in de kijker zet, maar ben tegelijkertijd 
op mijn hoede voor ondoordachte aanschaf van gezelschapsdieren. Bij elke adoptie 
moet het asiel met de kandidaat-adoptant een verplichte vragenlijst overlopen. Deze 
vragenlijst peilt naar het verwachtingspatroon en de realistische inschatting van de 
noden van het dier en de manier waarop hieraan tegemoet zal gekomen worden. 
Vele asielen lassen ook een wachttijd van een aantal dagen in tussen de beslissing 
om een dier te adopteren en de eigenlijke adoptie. Bovendien volgen heel wat 
asielen de bij hen geadopteerde dieren nog een lange tijd na de adoptie op. Vlaamse 
asielen geven dan ook niet zomaar aan eender wie een dier mee. Op deze manier 
worden impulsadopties vermeden.


